
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Uusi aikakausi alkoi taasLeuvanjoella!! 
 

HOT NEWS!! UUTISSÄHKE!! 
 
Kylillä liikkuu kovasti huhuja joiden kuuleman 
mukaan Leuvanjoki olisi liittoutumassa Iin 
kuntaan. Vastahan tosin saimme riesaksemme ja 
ylläpidettäväksemme Oulun kaupungin, ja siitähän 
olemme suoriutuneet hyvin joten Iin kuntakin 
kyselee josko huolisimme heidät ja haluaisimme 
taas palata maaseutualueeksi jona olemme aina 
tottuneet olemaan. Kun nyt olemme saaneet 
poistettua kaikki kuluerät Oulun hoidettavaksi, 
esimerkiksi lääkäritoiminnan ja koulupiirit, niin 
olisi helppo meidän aloittaa nollasta jälleen kerran 
ja laittaa hommat pyörimään talkoilla. Oulusta 
eroaminen on yksinkertainen asia, jätämme vain 
veromarkat tilittämättä Oululle niin kohta saamme 
vapaasti valita kumppanin. 
 
Iin kunnan kanssa meillähän on yhteistä rajaakin 
sen verran paljon, että kauppa-auto siihen sopii 
pysähtymään, joten rajan vedossakaan ei tule 
olemaan ongelmia. Näinhän on tehty jo aikojen 

alusta asti täällä Leuvanjoella, siis kauppa-auto on 
pysähtynyt Iin rajalla. 
 
Odotamme virallista hakemuksta joko Iin kunnalta 
että ottaisimme heidät mukaan alueeseemme, 
taikka sitten hakemus tulee Oulun kaupungilta 
joka toivoo että Oululla olisi vain yksi city keskusta 
ja Leuvanjoen alkaessa hallita Iin aluetta oman 
laajan alueensa ohella Oululla olisi hyvät 
mahdollisuudet hankkia takaisin kaupungin 
maineensa. 
 
Uudelle yhteenliittymälle on jo mietitty nimeäkin 
ja todennäköisin vaihtoehto tulee olemaan 
”Leuvanjokii”, ihan tasapuolisuuden nimessä. 
Vaakunaksi tulee kaikkien tuntema Leuvanjoen 
vaakuna, jota leikkisästi sanotaan ”tietyö” –
merkiksi. 
 
LLÄPS:in toimitus seuraa aistit tarkkoina asian 
etenemistä. 
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